
ЖИТОМИРСЬКА  РАЙОННА РАДА 

ЖИТОМИРСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

   П Р О Т О К О Л  № 4 

засідання постійної комісії 

з гуманітарних питань, охорони здоров’я  

та  соціального захисту населення 

 

від 01 серпня 2017 року                                                              м.Житомир 

11-00 год. 

 

Всього членів комісій – 5. 

 

Взяли участь у роботі комісії : Гребенюк О.П., Гречко А.К.,  Нечипорук Л.О., 

Фещук Л.П. 

 

У роботі комісії взяли участь:  

 

1. Крутій Сергій Григорович – голова районної ради. 

2. Микитюк Сергій Михайлович – голова райдержадміністрації. 

3. Білецький Олег Миколайович – заступник голови районної ради. 

4. Козарчук Микола Петрович – заступник голови райдержадміністрації. 

5. Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами виконавчого 

апарату районної ради 

6. Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління фінансів 

райдержадміністрації. 

7. Мусевич Тетяна Костянтинівна – заступник начальника управління 

праці та соціального захисту райдержадміністрації. 

8. Довгалюк Наталія Володимирівна – головний бухгалтер відділу 

культури і туризму райдержадміністрації, т. в. о. начальника відділу 

9. Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу освіти 

райдержадміністрації. 

10. Ковальчук Володимир Володимирович - кандидат на посаду 

головного лікаря КУ «Центральна районна лікарня» районної ради, в.о. 

головного лікаря. 

11. Собко Тарас Дмитрович – кандидат на посаду головного лікаря КУ 

«Центральна районна лікарня» районної ради. 

12. Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар комунальної 

установи  «Центр первинної медико-санітарної допомоги» районної ради. 

13. Назарчук Олена Олександрівна – кандидат на посаду директора КУ 

«Районний будинок культури» районної ради. 

14. Менська Ірина Вікторівна – головний спеціаліст сектору у справах 

сім’ї, молоді та спорту райдержадміністрації, т.в.о. завідувача сектору. 

15. Маслов Анатолій Анатолійович – Високопічський сільський голова. 

16. Стретович Наталі Василівна – в.о. директор КП «Центральна районна 

аптека №118» районної ради. 

17. Трудовий колектив газети «Приміське життя»: Юхимчук С.М., Сень 

Є.П., Рожко З.Д. 



18. Директори загальноосвітніх навчальних закладів району (шкільних та 

позашкільних): 

- Лозиченко Леонід Дмитрович - директор Гадзинської ЗОШ I-II ступенів 

-    Сідорова Альона Василівна - директор Глибочанської ЗОШ I-II ступенів 

-    Башинський Руслан Валентинович - директор Головенківської ЗОШ I-II 

ступенів  

- Сарафін Микола Савович - директор Озерянківської ЗОШ I-II ступенів  

- Шевчук Олександр Григорович - директор Оліївської ЗОШ I-II ступенів  

- Демидюк Тетяна Миколаївна - директор Пряжівської ЗОШ I-II ступенів  

- Горбатюк Ольга Анатоліївна - директор Руднє-Городищенської ЗОШ I-II 

ступенів  

- Махоріна Марина Григорівна - директор Барашівської ЗОШ I-III ступенів  

- Савіцький Святослав Павлович - директор Березівської ЗОШ I-III ступенів  

- Стельмащук Лариса Петрівна - директор Василівської ЗОШ I-IІI ступенів  

- Халімончук Ніна Михайлівна - директор Вересівської ЗОШ I-III ступенів  

- Бугайчук Олена Анатоліївна - директор Вертокиївської ЗОШ I-III ступенів  

- Фоміненко Леонід Романович - директор Високопічської ЗОШ I-IІI 

ступенів №1  

- Бондарчук Світлана Володимирівна - директор Високопічської ЗОШ I-III 

ступенів №2  

- Максимчук Василь Тихонович - директор Коднянської ЗОШ I-III ступенів  

- Нікулін Дмитро Олександрович - директор Левківської ЗОШ I-III ступенів  

- Бивальцева Любов Петрівна - директор Миролюбівської ЗОШ  I-II 

ступенів  

- Стужук Юлія Іванівна - директор Садківської ЗОШ I-III ступенів  

- Гребенюк Валентина Борисівна – директор Троянівської ЗОШ І-ІІІ 

ступенів 

- Мозгових Людмила Іванівна - директор Новогуйвинської гімназії   

- Власюк Анатолій Петрович - директор Озерненської гімназії   

- Варчук Олена Зосимівна – директор Комунальної установи «Житомирська 

районна станція юних натуралістів» Житомирської районної ради  

- Лаговська Світлана Федорівна - директор Комунальної установи 

«Житомирський районний центр дитячої та юнацької творчості»  Житомирської 

районної ради  

19. Депутати районної ради Мусійчук Р.М., Стах В.М., Парфентієва Т.М. 

20. Представники райкому та обкому профспілки працівників освіти 

21. Представники громадськості: Сіроватський М.Я. 

22. Окремі жителі населених пунктів Вертокиївської сільської ради 

23. Працівники   виконавчого апарату районної ради: Рєбдєв Я.А., 

Мірошниченко Ю.О., Садовська С.О.,  Цалко С.І., Тульська Т.В. 

24.  Представники засобів масової інформації. 

 

 

СЛУХАЛИ: Про початок роботи постійної комісії. 

      Відкрив засідання постійної комісії голова комісії Гребенюк О.П.       

Повідомив, що на засідання постійної комісії прибуло 5 із 5.  Проінформував, 

що рішення комісії приймаються більшістю голосів від загального складу 

комісії, а тому є  кворум для ухвалення рішень на даному засіданні комісії. 

 



ВИРІШИЛИ: Розпочати засідання комісії. 

Результати голосування: 

«За» - 5 (Нечипорук Л.О., Фещук Л.П., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Уницький 

С.О.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний засідання постійної комісії.  

Інформує: Гребенюк О.П. - голова постійної комісії. 

        Ознайомив присутніх із переліком питань, що вносяться на розгляд комісії 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., депутат районної ради, який запропонував включити 

до порядку денного комісії розгляд поданого ним проекту рішення «Про 

звернення до Кабінету Міністрів України  щодо вирішення пільгового 

медичного забезпечення постраждалих внаслідок аварії на ЧАЕС громадян» та 

відповідного звернення. 

ВИРІШИЛИ:  Затвердити наступний порядок денний засідання постійної 

комісії з урахуванням доповнення Стаха В.М.:  

1. Про нагородження Потєхіна Анатолія Миколайовича (посмертно) 

найвищою відзнакою Житомирської районної ради «Честь і слава 

Житомирського району». 

Інформує: Маслов Анатолій Анатолійович – Високопічський сільський 

голова 

 

2. Про призначення головного лікаря Комунальної установи 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради. 

 Інформує: Гребенюк Олександр Павлович – голова постійної комісії 

 

3. Про реорганізацію Миролюбівської ЗОШ І-ІІІ ступенів на 

загальноосвітню школу І-ІІ ступенів. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

     освіти райдержадміністрації 

 

4. Про затвердження статуту Миролюбівської загальноосвітньої 

школи І-ІІ ступенів. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

      освіти райдержадміністрації 

5. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Гадзинської ЗОШ I-II ступенів Житомирського району Житомирської області. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

      освіти райдержадміністрації 

 

6. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Глибочанської ЗОШ I-II ступенів Житомирського району Житомирської 

області. 

         Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

освіти райдержадміністрації 

 



7. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Головенківської ЗОШ I-II ступенів Житомирського району Житомирської 

області. 

 Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

    освіти райдержадміністрації 

 

8. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Озерянківської ЗОШ I-II ступенів Житомирського району  Житомирської 

області. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

      освіти райдержадміністрації 

 

9. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Оліївської ЗОШ I-II ступенів Житомирського району Житомирської області.  

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

      освіти райдержадміністрації 

 

10. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Пряжівської ЗОШ I-II ступенів Житомирського району Житомирської області. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

      освіти райдержадміністрації 

 

11. Про погодження на переукладення контракту з директором  Руднє-

Городищенської ЗОШ I-II ступенів Житомирського району Житомирської 

області. 

 Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

      освіти райдержадміністрації 

12. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Барашівської ЗОШ I-III ступенів Житомирського району Житомирської області. 

 Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

      освіти райдержадміністрації 

13. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Березівської ЗОШ I-III ступенів Житомирського району Житомирської області. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

      освіти райдержадміністрації 

14. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Василівської ЗОШ I-IІI ступенів Житомирського району  Житомирської 

області.  

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

      освіти райдержадміністрації 

15. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Вересівської ЗОШ I-III ступенів Житомирського району Житомирської області. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

      освіти райдержадміністрації 

16. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Вертокиївської ЗОШ I-III ступенів Житомирського району Житомирської 

області. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

      освіти райдержадміністрації 



17. Про погодження на переукладення контракту з директором 

Високопічської ЗОШ I-IІI ступенів №1 Житомирського району Житомирської 

області. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

      освіти райдержадміністрації 

 

18. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Високопічської ЗОШ I-III ступенів №2 Житомирського району Житомирської 

області. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

     освіти райдержадміністрації 

 

19. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Коднянської ЗОШ I-III ступенів Житомирського району Житомирської області.  

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

      освіти райдержадміністрації 

 

20. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Левківської ЗОШ I-III ступенів Житомирського району Житомирської області. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

      освіти райдержадміністрації 

 

21. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Миролюбівської ЗОШ I-III ступенів Житомирського району Житомирської 

області. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

      освіти райдержадміністрації 

 

22. Про погодження на переукладення  контракту з директором  

Садківської ЗОШ I-III ступенів Житомирського району  Житомирської області. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

освіти райдержадміністрації 

 

23. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Троянівської  ЗОШ I-III ступенів Житомирського району  Житомирської 

області. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

      освіти райдержадміністрації 

 

24. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Новогуйвинської  гімназії Житомирського району Житомирської області. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

      освіти райдержадміністрації 

 

25. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Озерненської  гімназії Житомирського району Житомирської області. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

      освіти райдержадміністрації 

 



26. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Комунальної установи «Житомирська районна станція юних натуралістів» 

Житомирської районної ради. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

      освіти райдержадміністрації 

 

27. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Комунальної установи «Житомирський районний центр дитячої та юнацької 

творчості» Житомирської районної ради. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

      освіти райдержадміністрації 

 

28. Про призначення директора комунального закладу  «Районний 

будинок культури» Житомирської  районної ради. 

Інформує: Довгалюк Наталія Володимирівна – головний бухгалтер відділу 

культури і туризму райдержадміністрації, т.в.о. начальника 

відділу 

 

29. Про затвердження  Районної  цільової соціальної програми протидії 

захворюванню на туберкульоз  на  період 2017-2021 роки. 

Інформує: Ковальчук Володимир Володимирович - в.о. головного  

лікаря КУ «Центральна районна лікарня» районної ради 

 

30.  Про хід виконання районної цільової соціальної програми протидії 

ВІЛ- інфекції/СНІДу  на 2015-2018 роки.  

Інформує: Ковальчук Володимир Володимирович - в.о. головного лікаря КУ 

«Центральна районна лікарня» районної ради 

 

31. Про внесення змін до районної Програми оздоровлення та 

відпочинку дітей на 2016 - 2020 роки. 

Інформує:  Менська Ірина Вікторівна – головний спеціаліст сектору у 

справах сім’ї, молоді та спорту райдержадміністрації, т.в.о. 

завідувача сектору 

 

32. Про внесення змін до районної Програми соціальної підтримки 

сімей загиблих учасників антитерористичної операції, військовослужбовців і 

поранених учасників АТО та вшанування пам’яті загиблих на 2016 – 2018 роки. 

Інформує: Мусевич Тетяна Костянтинівна – заступник начальника 

управління праці та соціального захисту населення 

райдержадміністрації 

                    

33. Про внесення змін до районної комплексної Програми соціальної  

підтримки сімей з онкохворими дітьми на 2016 – 2020 роки. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник  

організаційного  відділу виконавчого апарату районної ради 

 

34. Про внесення змін до Програми національно-патріотичного 

виховання дітей та молоді в Житомирському районі на 2016 – 2020 роки. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник  



організаційного відділу виконавчого апарату районної ради 

 

35. Про план  роботи районної ради на ІІ півріччя 2017 року. 

Інформує: Гребенюк Олександр Павлович – голова постійної комісії 

 

36. Про визначення скороченої назви комунального підприємства 

«Центральна районна аптека №118» Житомирської районної ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з питань   

комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради 

 

37. Щодо звернення депутатів Житомирської районної ради до 

Житомирської обласної державної адміністрації з клопотанням при укладенні 

договорів на перевезення пасажирів по Житомирському району запровадити 

безконтактну систему оплати за проїзд шляхом встановлення у громадському 

транспорті валідаторів. 

Інформує: Парфентієва Тетяна Миколаївна – депутат районної ради 

             

38.  Про звернення трудового колективу комунального підприємства 

«Редакція газети «Приміське життя» районної ради. 

Інформує: Гребенюк Олександр Павлович – голова постійної комісії 

 

39. Про звернення до Кабінету Міністрів України  щодо вирішення 

пільгового медичного забезпечення постраждалих внаслідок аварії на ЧАЕС 

громадян. 

Інформує: Стах Василь Миколайович – депутат районної ради 

 

40. Різне.  

Результати голосування: 

«За» - 5    (Нечипорук Л.О., Фещук Л.П., Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

Уницький С.О.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. Порядок денний комісії затверджено. 

 

СЛУХАЛИ:  Про регламент роботи засідання комісії. 

  Інформує: Гребенюк Олександр Павлович - голова постійної комісії. 

Запропонував з кожного питання порядку денного надати кожному  

доповідачу до 15 хв.,  для виступів та пропозицій - до 5  хвилин, для внесення 

пропозицій і зауважень – до 3-х хвилин. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити запропонований регламент роботи засідання комісії. 

Результати голосування: 

«За» - 5. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 



 

1. СЛУХАЛИ: Про нагородження Потєхіна Анатолія Миколайовича 

(посмертно) найвищою відзнакою Житомирської районної ради «Честь і слава 

Житомирського району». 

ВИСТУПИЛИ: В обговоренні даного питання взяли участь депутати районної 

ради Стах В.М. та Козел В.В.  

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення і рекомендувати районній раді 

нагородити Потєхіна Анатолія Миколайовича (посмертно) найвищою 

відзнакою Житомирської районної ради «Честь і слава Житомирського 

району». 

Результати голосування: 

«За» - 5    (Нечипорук Л.О., Фещук Л.П., Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

Уницький С.О.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про призначення головного лікаря Комунальної установи 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради. 

Інформує: Гребенюк Олександр Павлович – голова постійної комісії 

        Проінформував, що на заміщення вакантної посади головного лікаря 

комунальної установи «Центральна районна лікарня» Житомирської районної 

ради подали заяви та відповідні документи 2 претенденти: Ковальчук 

Володимир Володимирович та Собко Тарас Дмитрович. Довів до відома 

депутатів та присутніх, що відповідно до ст.16 Закону України «Основи 

законодавства України про охорону здоров’я»  кандидат на посаду  керівника 

закладу охорони здоров’я повинен відповідати єдиним кваліфікаційним 

вимогам, які затвердженні наказом Міністерства охорони здоров’я від 

29,03,2002 №117 (зачитав кваліфікаційні вимоги: повна вища освіта (спеціаліст, 

магістр) за напрямом підготовки "Медицина", післядипломна спеціалізація за 

фахом "Організація і управління охороною здоров'я". Вища кваліфікаційна 

категорія за лікарською спеціальністю та за фахом "Організація управління 

охороною здоров'я". Стаж роботи за лікарською спеціальністю для головного 

лікаря районної лікарні - не менше 7 років, та за фахом "Організація і 

управління охороною здоров'я" - не менше 5 років. Стажування в органах 

управління вищого рівня). Виходячи з поданих документів цим вимогам 

відповідає лише одна  кандидатура – кандидатура Собака Тараса Дмитровича. 

Управління охорони здоров’я ОДА свої листом підтвердило, що кандидатура 

Собка Т.Д. повністю  відповідає кваліфікаційним вимогам на заміщення 

вакантної посади головного лікаря «Центральної районної лікарні» 

Житомирської районної ради (зачитав лист).  

ВИСТУПИЛИ: Гречко А.К., депутат районної ради, повідомив. Що погодження 

на Ковальчука В.В. із обласного управління охорони здоров’я немає.  

      Сіроватський М.Я., представник громадськості від Станишівської сільської 

ради, проінформував що сесія сільської ради звертається з проханням 

призначити головним лікарем районної лікарні Ковальчука В.В.  

       Гребенюк О.П., голова постійної комісії, зачитав звернення Станишівсьокї 

сільської ради. Поставив на голосування наступні питання: 



- Хто за те, щоб прийняти звернення Собка Т.Д. про призначення його на 

посаду головного лікаря комунальної установи «Центральна районна лікарня» 

районної ради до розгляду: 

Результати голосування: 

«За» - 5    (Нечипорук Л.О., Фещук Л.П., Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

Уницький С.О.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

- Хто за те, щоб прийняти звернення Ковальчука В.В. про призначення 

його на посаду головного лікаря комунальної установи «Центральна районна 

лікарня» районної ради до розгляду: 

Результати голосування: 

«За» - 5     (Нечипорук Л.О., Фещук Л.П., Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

Уницький С.О.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

        Обидва звернення прийнято до розгляду на засіданні комісії. 

 

ВИСТУПИЛИ: Собко Т.Д., кандидат на посаду головного лікаря комунальної 

установи «Центральна районна лікарня» районної ради, проінформував про 

свою біографію, трудову діяльність та висловив бачення подальшої роботи у 

районній лікарні на посаді головного лікаря. Повідомив, що працює головним 

лікарем Пулинської районної лікарні, у Житомирській області в медицині 

працює 30 років, з них кілька років перебував в АТО. Наголосив на тому, що 

районна лікарня має добрий потенціал для розвитку, гарні приміщення, 

обладнання. Зазначив напрямки розвитку установи: забезпечення 

професійними кадрами, матеріально-технічне забезпечення, запровадження 

нових медичних технологій, вирішення питань щодо забезпечення медиків 

житлом.  

      Сіроватський М.Я., представник громадськості від Станишівської сільської 

ради, запитав чим викликана зміна місця роботи. 

     Собко Т.Д., кандидат на посаду головного лікаря комунальної установи 

«Центральна районна лікарня» районної ради, відповів, що у Житомирській 

районній лікарні більше можливостей для розвитку та реалізації планів, 

оскільки і кількість населення у порівнянні з Пулинським районом значно 

більша і оснащеність (матеріально-технічна база) Житомирської райлікарні 

набагато краща. Наголосив на тому, що кожна людина має право на розвиток. 

     Мусійчук Р.М., депутат районної ради, запитав, яке місце у рейтингу займає 

Пулинська райлікарня, оскільки Житомирська – 18, та де майбутній головний 

лікар братиме кваліфіковані кадри. 

      Собко Т.Д., кандидат на посаду головного лікаря комунальної установи 

«Центральна районна лікарня» районної ради, відповів, що 17. Щодо залучення 



кваліфікованих кадрів відповів, що працюватиме у цьому плані із медичними 

закладами та залучатиме професіоналів до роботи у райлікарні. 

      Парфентієва Т.М., депутат районної ради. Звернулася із проханням 

оголосити про 2 найбільші досягнення на попередньому місці роботи та 2 

проекти, що плануються реалізувати у Житомирській районній лікарні. 

       Собко Т.Д., кандидат на посаду головного лікаря комунальної установи 

«Центральна районна лікарня» районної ради, відповів, що його одними із 

важливих досягнень на попередньому місці роботи є ініціювання та 

будівництво нової лікарні (до того часу Пулинська лікарня була розміщена у 

непристосованому старому приміщенні),  сформував трудовий колектив, 

залучивши молодих спеціалістів (3 хірурги та 2 педіатри). Щодо проектів у 

Житомирській райлікарні, то наголосив на тому, що планує створити сучасний 

медичний заклад із високопрофесійними кадрами та матеріально-технічною 

базою – належним та необхідним медичним обладнанням; залучити 

висококваліфікованих спеціалістів, запровадити нові методи лікування  та 

підходи до лікування на основі передових практик та технологій. Наголосив на 

певних проблемних питаннях Житомирської районної лікарні: недостатньо 

спеціалістів фтізіатричної галузі, відсутня жіноча консультація. 

      Гребенюк О.П., голова постійної комісії, поставив на голосування наступну 

пропозицію: винести питання про призначення головного лікаря комунальної 

установи «Центральна районна лікарня» районної ради на розгляд сесії та 

рекомендувати призначити головним лікарем Собка Т.Д. 

Результати голосування: 

«За» - 5    (Нечипорук Л.О., Фещук Л.П., Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

Уницький С.О.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

ВИСТУПИЛИ: Ковальчук В.В., кандидат на посаду головного лікаря 

комунальної установи «Центральна районна лікарня» районної ради, 

проінформував про свою біографію, трудову діяльність та висловив бачення 

подальшої роботи у районній лікарні на посаді головного лікаря. Повідомив, 

що у районі працює з 1988 року, працював завідуючим відділенням, 

начальником медичної частини, певний час виконував обов’язки головного 

лікаря. Наголосив на тому, що колектив райлікарні виконує свої завдання, 

надає якісну медичну допомогу. Також повідомив, що за останні півроку у 

рейтингу лікарня скотилася на 18 місце – це наслідки певних, незалежних від 

керівництва та медперсоналу лікарні, проблем таких як, наприклад, відсутність 

вакцин для щеплення, реорганізації (виділення первинної ланки), підвищення 

рівня туберкульозу у деструктивних формах та відсутність 

протитуберкульозних ліків, виросла малюкова смертність. Що стосується 

висування на посаду головного лікаря, то проінформував, що трудовий 

колектив лікарні звернувся до нього з пропозицією і тому він наважився 

подавати свою кандидатуру на посаду головного лікаря. Проінформував, що до 

необхідного стажу, який  потрібен для зайняття посади головного лікаря 

райлікарні, йому не вистачає 8 місяців, а також не має вищої категорії у галузі 

управління охороною здоров’я.  



       Парфентієва Т.М., депутат районної ради, повідомила, що до депутатської 

фракції «Блок Петра Порошенка «Солідарність» звернулися   працівники 

райлікарні з проханням підтримати кандидатуру Ковальчука В.В. на посаду 

головного лікаря районної лікарні. Внесла пропозицію не призначати головного 

лікаря на даній сесії та залишити Ковальчука В.В. виконуючим обов’язки 

головного лікаря на термін для отримання відповідної кваліфікації.  

      Гребенюк О.П., голова постійної комісії, поставив на голосування наступну 

пропозицію: винести питання про призначення головного лікаря комунальної 

установи «Центральна районна лікарня» районної ради на розгляд сесії та 

рекомендувати призначити головним лікарем Ковальчука В.В. 

Результати голосування: 

«За» - 2 (Нечипорук Л.О., Фещук Л.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» -  3 (Гребенюк О.П., Гречко А.К., Уницький С.О.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення не прийнято. 

 

      Гребенюк О.П., голова постійної комісії, поставив на голосування 

пропозицію про винести питання про призначення головного лікаря 

комунальної установи «Центральна районна лікарня» районної ради на розгляд 

сесії. 

Результати голосування: 

«За» - 5     (Нечипорук Л.О., Фещук Л.П., Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

Уницький С.О.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» -  0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

ВИСТУПИЛИ: Гребенюк О.П., голова комісії, сказав, що  пропрацював у 

медицині і у райлікарні, зокрема, 39 років і розуміє, що на час медичних 

реформ треба мати міцного керівника, який би відстроював інтереси району на 

обласному та державному рівні, головне – щоб працювала Житомирська 

районна лікарня. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про  реорганізацію  Миролюбівської загальноосвітню школу  І-

ІІІ ступенів на загальноосвітню школу І-ІІ ступенів. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу     

освіти райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати його на затвердження 

сесії районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 4 (Нечипорук Л.О., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Уницький С.О.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Фещук Л.П.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято більшістю голосів. 

 



4. СЛУХАЛИ: Про затвердження статуту Миролюбівської загальноосвітньої 

школи І-ІІ ступенів. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу      

освіти райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення і статуту та рекомендувати їх на 

затвердження сесії районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 4 (Нечипорук Л.О., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Уницький С.О.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Фещук Л.П.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

СЛУХАЛИ: Гребенюка О.П., голову постійної комісії, який повідомив, що 

наступними питаннями порядку денного комісії є питання про переукладення 

контрактів із керівниками загальноосвітніх шкільних та позашкільних закладів. 

Відповідно до вимог Законів України «Про запобігання корупції» (ст.35) та 

«Про місцеве самоврядування в Україні» (ст. 59-1) публічно оголосив про 

наявний у нього конфлікт інтересів при розгляді питання «Про погодження на 

переукладення контракту з директором Троянівської ЗОШ І-ІІІ ступенів 

Житомирського району Житомирської області», оскільки Гребенюк В.Б., з якою 

переукладається контракт, є його дружиною. Повідомив, що не буде брати 

участі у розгляді питання «Про погодження на переукладення контракту з 

директором Троянівської ЗОШ І-ІІІ ступенів Житомирського району 

Житомирської області» та прийнятті щодо нього рішення.   Вніс пропозицію 

розглянути пакетом питання порядку денного з № 5 по №27, окрім питання 

№23 «Про погодження на переукладення контракту з директором Троянівської 

ЗОШ І-ІІІ ступенів Житомирського району Житомирської області», яке 

розглянути окремо. 

ВИРІШИЛИ: Розглянути пакетом питання порядку денного з № 5 по №27, 

окрім питання №23 «Про погодження на переукладення контракту з 

директором Троянівської ЗОШ І-ІІІ ступенів Житомирського району 

Житомирської області», яке розглянути окремо. 

Результати голосування: 

«За» - 5   (Нечипорук Л.О., Фещук Л.П., .Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

Уницький С.О.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Гребенюка О.П., голову постійної комісії, який вніс пропозицію 

внести зміни до порядку денного комісії та змінити питання у порядку денному 

«Про погодження на переукладення контракту з директором  Миролюбівської 

ЗОШ I-IIІ ступенів Житомирського району Житомирської області» на «Про 

погодження на переукладення контракту з директором  Миролюбівської ЗОШ 

I-II ступенів Житомирського району Житомирської області» у зв’язку з 

погодженням комісією проекту рішення «Про  реорганізацію  Миролюбівської 



загальноосвітньої школи  І-ІІІ ступенів на загальноосвітню школу І-ІІ 

ступенів». 

ВИРІШИЛИ: Внести запропоновані зміни до порядку денного комісії. 

Результати голосування: 

«За» - 4 (Нечипорук Л.О., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Уницький С.О.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Фещук Л.П.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

5-22, 24-27. СЛУХАЛИ: Про надання погодження на переукладення контрактів 

із директорами загальноосвітніх шкіл І-ІІ,  І-ІІІ ступенів, гімназій та 

позашкільних навчальних закладів: 

5. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Гадзинської ЗОШ I-II ступенів Житомирського району Житомирської області. 

6. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Глибочанської ЗОШ I-II ступенів Житомирського району Житомирської 

області. 

7. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Головенківської ЗОШ I-II ступенів Житомирського району Житомирської 

області. 

8. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Озерянківської ЗОШ I-II ступенів Житомирського району  Житомирської 

області. 

9. Про погодження на переукладення контракту з директором  Оліївської 

ЗОШ I-II ступенів Житомирського району Житомирської області.  

10. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Пряжівської ЗОШ I-II ступенів Житомирського району Житомирської області. 

11. Про погодження на переукладення контракту з директором  Руднє-

Городищенської ЗОШ I-II ступенів Житомирського району Житомирської 

області. 

12. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Барашівської ЗОШ I-III ступенів Житомирського району Житомирської області. 

13. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Березівської ЗОШ I-III ступенів Житомирського району Житомирської області. 

14. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Василівської ЗОШ I-IІI ступенів Житомирського району  Житомирської 

області.  

15. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Вересівської ЗОШ I-III ступенів Житомирського району Житомирської області. 

16. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Вертокиївської ЗОШ I-III ступенів Житомирського району Житомирської 

області. 

17. Про погодження на переукладення контракту з директором 

Високопічської ЗОШ I-IІI ступенів №1 Житомирського району Житомирської 

області. 

18. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Високопічської ЗОШ I-III ступенів №2 Житомирського району Житомирської 

області. 



19. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Коднянської ЗОШ I-III ступенів Житомирського району Житомирської області.  

20. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Левківської ЗОШ I-III ступенів Житомирського району Житомирської області. 

21. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Миролюбівської ЗОШ I-II ступенів Житомирського району Житомирської 

області. 

22. Про погодження на переукладення  контракту з директором  

Садківської ЗОШ I-III ступенів Житомирського району  Житомирської області. 

24. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Новогуйвинської  гімназії Житомирського району Житомирської області. 

25. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Озерненської  гімназії Житомирського району Житомирської області. 

26. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Комунальної установи «Житомирська районна станція юних натуралістів» 

Житомирської районної ради. 

27. Про погодження на переукладення контракту з директором  

Комунальної установи «Житомирський районний центр дитячої та юнацької 

творчості» Житомирської районної ради. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

      освіти райдержадміністрації 

ВИСТУПИЛИ: Білецький О.М., заступник голови районної ради, запитав за 

якими критеріями  визначався термін контракту з кожним із директорів та чому 

різний термін контрактів. 

     Микитюк С.М., голова райдержадміністрації, повідомив, що 

райдержадміністрацією проводилося попереднє обговорення кандидатур з 

кожним із директорів і за результатами цих співбесід запропоновано на розгляд 

комісії та районної ради той чи інший термін контракту. 

      Лихотворик  А.П.,  депутат районної ради, озвучив лист ініціативної групи 

с.Вертокиївка з проханням не погоджувати переукладення контракту з 

директором Вертокиївської школи Бугайчук О.А., оскільки показники по школи 

погані, батьки переводять своїх дітей до інших шкіл - однин із чинників цього є 

недостатня компетенція директора школи. 

         Фещук Л.П., депутат районної ради,  повідомила, що до неї вчора 

звернулися із батьківського комітету цієї школи і просили підтримати Бугайчук 

О.А. 

      Білецький О.М., заступник голови районної ради, звернувся з пропозицією 

розглядати кожну  кандидатуру окремо по кожному закладу. 

       Гречко А. К., депутат районної ради, висловив пропозицію, що у разі 

виниклих претензій до директора Вертокиївської школи, розглядати окремо 

кандидатуру директора Вертокиїівської школи, а інших пакетом. 

      Хробус Т.М., представник батьківського комітету Вертокиївської ЗОШ І-ІІІ 

ступенів, виступила на підтримку про продовження контракту, зазначила, що 

Бугайчук О.А. попрацювала 33 роки, школа постійно знаходилась у 

відремонтованому стані. Подякувала районній раді за надання фіннасовї 

підтримки на встановлення вікон у школі та перекриття даху. 

      Гурківська В.Б., Вертокиївський сільський голова, повідомила, що певні 

проблеми у школі є, батьки звертаються щодо неналежного ставлення до дітей,  

неправильності проходження учбового процесу. Наголосила на тому, що 



директор Вертокиївської школи дуже добра людина, вчителює 33 роки, з яких 

13 – працює директором школи.  

       Парфентієва Т.М., депутат районної ради, зауважила, що ставиться з 

великою повагою до  досвідчених людей, але якість освіти має бути на 

високому рівні – зараз іде освітня реформа, у проекті нового закону про освіту є 

виключно контрактна форма директорства за результатами конкурсу. 

Наголосила на тому, що у сільській місцевості якість освіти «кульгає». 

Запропонувала укласти контракт з кожним диреткором школи терміном на 1 

рік.  

      Мати дитини, яка перевела дитину до Коднянської школи (мама не 

представилася), повідомила, що свою дитину вона перевела до Коднянської 

школи лише тому, що  з Іванківців до Вертокиївки погане автобусне 

сполучення.       

      Гребенюк О.П., голова постійної комісії, сказав, що оскільки існує певна 

проблема щодо обговорення окремих кандидатур, то, вніс пропозицію 

підтримати Гречка А.К. та проголосувати пакетом за усі кандидатури, крім 

Троянівської ЗОШ та тих, до яких є питання.  

      Стах В.М., депутат районної ради, зауважив, що на даний час усі стали 

заручниками того, що користуємось не законом, а своїми емоціями. Наголосив 

на тому, що якщо є претензії до директора школи потрібно звертатися до 

відділу освіти ЖРДА, який повинен перевірити, задокументувати та винести 

пропозиції щодо вирішення  проблеми на розгляд комісії.  Вкотре наголосив на 

тому, що оцінювати роботу мають відповідні фахівці з відповідною освітою та 

знаннями у відповідній галузі.  

       Бугайчук О.М., директор Вертокиївської ЗОШ І-ІІІ ступенів, зауважила, що 

жоден із учителів, батьків не звертався до неї з претензією, не висловлював свої 

незадоволення роботою учителів, директора та навчального процесу. 

Повідомила, що за останній час було вилито багато бруду на школу, 

проінформувала, що  був написаний лист з негативом про неї. Зауважила, що 

депутат районної ради  Лихотворик А.П. створив проблему, яка розділила  село 

на два табори. 

      Гребенюк О.П., голова постійної комісії, сказав, вніс пропозицію  

проголосувати пакетом за усіх директорів, крім Троянівської та Вертокиївської 

шкіл та доручити  відділу освіти райдержадміністрації вивчити ситуацію із 

Вертокиївською школою. 

       Парфентієва Т.М., депутат районної ради, запитала чи готовий район 

платити місту Житомиру за дітей Житомирського району, які навчаються у 

місті, та запропонувала укласти контракт із директорами загальноосвітніх 

навчальних закладів району  з кожним на один рік. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішень щодо надання погоджень на 

переукладення контрактів  із керівниками   загальноосвітніх навчальних 

закладів району: 

- із Лозиченком Леонідом Дмитровичем на посаді директора Гадзинської 

ЗОШ I-II ступенів Житомирського району Житомирської області терміном на 1 

(один) рік; 

-    із  Сідоровою Альоною Василівною на посаді директора Глибочанської 

ЗОШ I-II ступенів Житомирського району Житомирської області терміном на 5 

(п’ять) років; 



-    із   Башинським Русланом Валентиновичем на посаді директора 

Головенківської ЗОШ I-II ступенів Житомирського району Житомирської 

області терміном на 5 (п’ять) років; 

- із  Сарафіним Миколою Савовичем на посаді директора Озерянківської 

ЗОШ I-II ступенів Житомирського району Житомирської області терміном на 3 

(три) роки; 

- із  Шевчуком Олександром Григоровичем на посаді директора Оліївської 

ЗОШ I-II ступенів Житомирського району Житомирської області терміном на 3 

(три); 

- із   Демидюк Тетяною Миколаївною на посаді директора Пряжівської ЗОШ 

I-II ступенів Житомирського району Житомирської області терміном на 5 

(п’ять) років; 

- із    Горбатюк Ольгою Анатоліївною на посаді директора Руднє-

Городищенської ЗОШ I-II ступенів Житомирського району Житомирської 

області терміном на 5 (п’ять) років; 

- із   Махоріною Мариною Григорівною на посаді директора Барашівської 

ЗОШ I-III ступенів Житомирського району Житомирської області терміном на 5 

(п’ять) років; 

- із  Савіцьким Святославом Павловичем на посаді директора Березівської 

ЗОШ I-III ступенів Житомирського району Житомирської області терміном на 5 

(п’ять); 

- із Стельмащук Ларисою Петрівною на посаді директора Василівської ЗОШ 

I-IІI ступенів Житомирського району Житомирської області терміном на 5 

(п’ять) років; 

- із  Халімончук Ніною Михайлівною на посаді директора Вересівської 

ЗОШ I-III ступенів Житомирського району Житомирської області терміном на 1 

(один) рік; 

- із   Бугайчук Оленою Анатоліївною на посаді директора Вертокиївської 

ЗОШ I-III ступенів Житомирського району Житомирської області терміном на 5 

(п’ять) років; 

- із Фоміненком Леонідом Романовичем на посаді директора Високопічської 

ЗОШ I-IІI ступенів №1 Житомирського району Житомирської області терміном 

на 1 (один) рік; 

- із   Бондарчук Світланою Володимирівною на посаді директора 

Високопічської ЗОШ I-III ступенів №2 Житомирського району Житомирської 

області терміном на 5 (п’ять) років;   

- із  Максимчуком Василем Тихоновичем на посаді директора Коднянської 

ЗОШ I-III ступенів Житомирського району Житомирської області терміном на 3 

(три) роки; 

- із   Нікуліним Дмитром Олександровичем на посаді директора Левківської 

ЗОШ I-III ступенів Житомирського району Житомирської області терміном на 5 

(п’ять) років; 

- із  Бивальцевою Любов Петрівною на посаді директора Миролюбівської 

ЗОШ  I-II ступенів Житомирського району Житомирської області терміном на 1 

(один) рік; 

- із     Стужук Юлією Іванівною на посаді директора Садківської ЗОШ I-III 

ступенів Житомирського району Житомирської області терміном на 5 (п’ять) 

років; 



- із   Мозгових Людмилою Іванівною на посаді директора Новогуйвинської 

гімназії  Житомирського району Житомирської області терміном на 3 (три) 

роки; 

- із   Власюком Анатолієм Петровичем на посаді директора Озерненської 

гімназії  Житомирського району Житомирської області терміном на 5 (п’ять) 

років; 

- із     Варчук Оленою Зосимівною на посаді директора Комунальної 

установи «Житомирська районна станція юних натуралістів» Житомирської 

районної ради терміном на 5 (п’ять) років; 

- із  Лаговською Світланою Федорівною на посаді директора Комунальної 

установи «Житомирський районний центр дитячої та юнацької творчості»  

Житомирської районної ради терміном на 5 (п’ять) років. 

 

       Результати голосування: 

«За» - 5 (Нечипорук Л.О., Фещук Л.П., .Гребенюк О.П., Гречко А.К., Уницький 

С.О.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

      Засідання веде заступник голови постійної комісії Гречко А.К. 

 

23. СЛУХАЛИ: Про погодження на переукладення контракту з директором  

Троянівської  ЗОШ I-III ступенів Житомирського району  Житомирської 

області. 

                    Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник  

                                      відділу освіти райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення щодо надання    погодження   на    

переукладення     контракту  із   Гребенюк Валентиною Борисівною на посаді 

директора Троянівської ЗОШ I-III ступенів Житомирського району 

Житомирської області терміном на 5 (п’ять) років. 

Результати голосування: 

«За» - 4 (Нечипорук Л.О., Фещук Л.П., Гречко А.К., Уницький С.О.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Гребенюк О.П.). 

Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

        Засідання веде голова постійної комісії Гребенюк О.П. 

 

СЛУХАЛИ: Парфентієву Т.М., депутат районної ради, щодо рекомендацій 

районній раді укласти контракти із директорами загальноосвітніх навчальних 

закладів району терміном на 1 рік. 

ВИСТУПИЛИ: Гребенюк О.П., голова постійної комісії, який звернувся до 

комісії не враховувати його голос при голосуванні за пропозицію Парфентієвої 

Т.М. у частині, що стосується його дружини – директора Троянівської школи. 

 

 



Результати голосування: 

«За» - 0. 

«Проти» - 1 (Гребенюк О.П.). 

«Утримались» - 4 (Нечипорук Л.О., Фещук Л.П., Гречко А.К., Уницький С.О.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення не прийнято. 

 

ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г., голова районної ради, повідомив, що  усі ремонти у 

Вертокиївській школі проведено завдяки сприянню депутата районної ради 

Лихтоворика А.П. Звернувся до директорів з проханням висловлювати свої 

зауваження, застереження, пропозиції з будь-яких питань. 

 

28. СЛУХАЛИ: Про призначення директора комунального закладу  «Районний 

будинок культури» Житомирської  районної ради. 

Інформує: Довгалюк Наталія Володимирівна – головний бухгалтер   

                  відділу культури і туризму райдержадміністрації, 

                  т.в.о. начальника відділу 

ВИСТУПИЛИ: Назарчук О.О., кандидат на посаду директора КЗ «Районний 

будинок культури» районної ради, яка розповіла свою біографію та відповіла на 

запитання. 

        Голік Т.І., депутат районної ради, виступила на підтримку кандидата. 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати його на 

затвердження сесії районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 5  (Гребенюк О.П., Нечипорук Л.О., Фещук Л.П., Гречко А.К., Уницький 

С.О.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

29. СЛУХАЛИ: Про затвердження  Районної  цільової соціальної програми 

протидії захворюванню на туберкульоз  на  період 2017-2021 роки. 

Інформує: Ковальчук Володимир Володимирович - в.о. головного лікаря 

КУ «Центральна районна лікарня» районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити дані проекти рішення і Програми та рекомендувати їх 

на затвердження сесії районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 5    (Гребенюк О.П., Нечипорук Л.О., Фещук Л.П., Гречко А.К., 

Уницький С.О.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

30. СЛУХАЛИ: Про хід виконання районної цільової соціальної програми 

протидії ВІЛ- інфекції/СНІДу  на 2015-2018 роки.  

Інформує: Ковальчук Володимир Володимирович - в.о. головного лікаря 

КУ «Центральна районна лікарня» районної ради 



(Текст інформації додається до протоколу) 

ВИРІШИЛИ: Інформацію про стан виконання районної цільової соціальної 

програми протидії ВІЛ- інфекції/СНІДу  на 2015-2018 роки. взяти до відома. 

Результати голосування: 

«За» - 5   (Гребенюк О.П.,  Нечипорук Л.О., Фещук Л.П., Гречко А.К., 

Уницький С.О.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно 

 

31. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної Програми оздоровлення та 

відпочинку дітей на 2016 - 2020 роки. 

Інформує:  Менська Ірина Вікторівна – головний спеціаліст сектору у  

                    справах сім’ї, молоді та спорту райдержадміністрації,  

                    т.в.о. завідувача сектору 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати його на 

затвердження сесії районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 5    (Гребенюк О.П., Нечипорук Л.О., Фещук Л.П., Гречко А.К., 

Уницький С.О.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

32. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної Програми соціальної підтримки 

сімей загиблих учасників антитерористичної операції, військовослужбовців і 

поранених учасників АТО та вшанування пам’яті загиблих на 2016 – 2018 роки. 

Інформує: Мусевич Тетяна Костянтинівна – заступник начальника  

                  управління праці та соціального захисту населення  

                  райдержадміністрації 

ВИСТУПИЛИ: Подорожна Т.М., керуючий справами виконавчого апарату 

районної ради, проінформувала, що постійна комісія з питань бюджету і 

комунальної власності пропонує доповнити програму заходом щодо 

встановлення в приміщенні районної ради меморіальної дошки пам’яті 

загиблим в АТО жителям Житомирського району. 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення з урахування доповнення 

постійної комісії з питань бюджету і комунальної власності  та рекомендувати 

його на затвердження сесії районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 5    (Гребенюк О.П., Нечипорук Л.О., Фещук Л.П., Гречко А.К., 

Уницький С.О.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

               



33. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної комплексної Програми 

соціальної  підтримки сімей з онкохворими дітьми на 2016 – 2020 роки. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник  

організаційного  відділу виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати його на 

затвердження сесії районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 5  (Гребенюк О.П.,  Нечипорук Л.О.,  Фещук Л.П., Гречко А.К., 

Уницький С.О.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

34. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми національно-патріотичного 

виховання дітей та молоді в Житомирському районі на 2016 – 2020 роки. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник  

організаційного відділу виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати його на 

затвердження сесії районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 5  (Гребенюк О.П.,  Нечипорук Л.О.,  Фещук Л.П., Гречко А.К., 

Уницький С.О.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

35. СЛУХАЛИ: Про план  роботи районної ради на ІІ півріччя 2017 року. 

Інформує: Гребенюк Олександр Павлович – голова постійної комісії 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати його на 

затвердження сесії районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 5  (Гребенюк О.П.,  Нечипорук Л.О.,  Фещук Л.П., Гречко А.К., 

Уницький С.О.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

36. СЛУХАЛИ: Про визначення скороченої назви комунального підприємства 

«Центральна районна аптека №118» Житомирської районної ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з питань    

                  комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового  

                  забезпечення комунальної власності виконавчого апарату  

                  районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати його на 

затвердження сесії районної ради. 

 



 

Результати голосування: 

«За» -  4 (Гребенюк О.П.,  Нечипорук Л.О.,  Фещук Л.П.,  Гречко А.К.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 4 (Уницький С.О.). 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

37. СЛУХАЛИ: Щодо звернення депутатів Житомирської районної ради до 

Житомирської обласної державної адміністрації з клопотанням при укладенні 

договорів на перевезення пасажирів по Житомирському району запровадити 

безконтактну систему оплати за проїзд шляхом встановлення у громадському 

транспорті валідаторів. 

Інформує: Парфентієва Тетяна Миколаївна – депутат районної ради 

(Зачитала проект звернення). 

ВИСТУПИЛИ: В  обговоренні  даного   питання   взяв   участь   депутат 

районної ради Стах В.М. 

          Парфентієва Т.М., депутат районної ради,  сказала, що готова відкликати 

даний проект рішення та звернення на доопрацювання. 

ВИРІШИЛИ: За пропозицією Парфентієвої Т.М. зняти питання з розгляду та 

направити його на доопрацювання  

Результати голосування: 

«За» - 5  (Гребенюк О.П.,  Нечипорук Л.О.,  Фещук Л.П., Гречко А.К., 

Уницький С.О.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

38. СЛУХАЛИ: Про звернення трудового колективу комунального 

підприємства «Редакція газети «Приміське життя» районної ради. 

Інформує: Гребенюк Олександр Павлович – голова постійної комісії 

ВИСТУПИЛИ: Сень Є.П., журналіст газети «Приміське життя», член трудового 

колективу, озвучила звернення трудового колективу газети до районної ради 

внести зміни до рішення сесії від 16.05.2017 року про призначення голови 

ліквідаційної комісії по реорганізації комунального підприємства «Редакція 

газети «Приміське життя», замінивши Юхимчука С.М. на Соботніцького М.К., 

оскільки трудовий колектив побоюється бути ошуканим при проведені 

реорганізації, бо в.о. головного редактора безпідставно оголошує догани 

працівникам,  намагаючись усунути небажаних учасників у складі 

співзасновників. Запитала в.о. головного редактора чому він скорочує штати, 

видавши наказ про вивільнення працівників. Наголосила на тому, що факт 

реорганізації не є підставою для звільнення працівників. 

      Юхимчук С.М., в.о. головного редактора газети «Приміське життя», 

повідомив, що це не перше звернення частини трудового колективу. Зауважив, 

що про це конкретне звернення він дізнався лише сьогодні і у нього не було 

можливості ознайомитися з його змістом, але його суть він зрозумів. Сказав, що 

по-перше – реорганізація відбувається згідно закону про реформування ЗМІ 

місцевого рівня та рішень районної ради, підготовлено проект Статуту ТОВ, на 



якому так наполягали працівники колективу, та перебуває у стадії обговорення, 

на наступну сесію буде подано передавальний акт. Наголосив на тому, що 

догана оголошується працівникам коли ними порушуються правила, а ним було 

наголошено працівникам про те, що вони мають працювати, а не жити 

минулим. Зауважив, що проведення реорганізації – це  вимога закону, а  люди 

не готові до ринкових відносин. Проінформував, що у редакції працює 2 роки і 

за весь період підприємство є прибутковим. Щодо скорочення штатів, то 

повідомив, що це ще не фактичне вивільнення, а наміри про можливе 

вивільнення.  

     Садовська С.О., начальник відділу з юридичних питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату районної ради,  

повідомила, що відповідно до вимог Статуту даного комунального 

підприємства штати затверджуються засновником, яким є районна рада. 

Наголосила на тому, що реформування має відбутися у межах чинного 

законодавства із забезпеченням прав кожного із членів трудового колективу 

брати участь у послідуючому засновництві – так вимагає і рішення районної 

ради, бо права засновників передається трудовому колективу.  

       Гречко А.К., депутат районної ради, вніс пропозицію доручити відділу з 

юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної власності 

виконавчого апарату районної ради вивчити дане питання. 

       Білецький О.М., депутат районної ради, запропонував залучити до 

вивчення цього питання по одному представнику від кожної із депутатських 

фракцій. 

      Юхимчук С.М., в.о. головного редактора газети «Приміське життя», 

наголосив на тому, що йому уже набридло слухати брехню та за період його 

діяльності у газеті на рахунках газети збільшилися суми із 30 тис. до 100 тис. 

грн. 

       Гребенюк О.П., голова постійної комісії, підтримав пропозицію Гречка 

А.К. щодо додаткового вивчення даного питання  відділом з юридичних 

питань, кадрового забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради. 

ВИРІШИЛИ: Доручити відділу з юридичних питань, кадрового забезпечення та 

комунальної власності виконавчого апарату районної ради додатково вивчити 

дане питання із залученням усіх зацікавлених сторін та депутатів районної ради 

– по одному представнику від кожної із депутатських фракцій. 

Результати голосування: 

«За» - 5  (Гребенюк О.П.,  Нечипорук Л.О.,  Фещук Л.П., Гречко А.К., 

Уницький С.О.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

39.СЛУХАЛИ: Про звернення до Кабінету Міністрів України  щодо вирішення 

пільгового медичного забезпечення постраждалих внаслідок аварії на ЧАЕС 

громадян. 

Інформує: Стах Василь Миколайович – депутат районної ради 

Зачитав текст звернення: «Ми, депутати Житомирської районної ради, вкрай 

стурбовані ситуацією, яка склалася у Житомирській області і, зокрема, 



Житомирському районі, стосовно пільгового медичного забезпечення 

громадян, які постраждали внаслідок Чорнобильської катастрофи, у частині 

відпуску аптечними установами медикаментів за безплатними рецептами 

лікарів у зв'язку із набуттям чинності з 1 липня 2017 року постанови Кабінету 

Міністрів України від 16.03.017 № 180 «Про внесення змін та визнання такими, 

що втратили чинність, деяких постанов Кабінету Міністрів України». 

Житомирщина належить до регіону, який найбільше постраждав від аварії на 

ЧАЕС. На її теренах проживає понад 258 тис. постраждалих, з яких 56 тис. 

дітей, 7,7 тис. ліквідаторів, тобто кожний п’ятий має статус громадянина, який 

постраждав внаслідок Чорнобильської катастрофи. З них - понад триста 

ліквідаторів наслідків аварії на ЧАЕС, більше тисячі ста дорослих та понад 

півтисячі дітей, потерпілих внаслідок Чорнобильської катастрофи, проживають 

на території Житомирського району. Вищезазначеною постановою затверджено 

новий Національний перелік основних лікарських засобів. Слід зауважити, що 

даний перелік значно скорочено у порівнянні із переліком основних лікарських 

засобів, який діяв до 01.07.2017 року. Згідно з ними безкоштовні та пільгові 

рецепти можуть виписуватися виключно на лікарські засоби, які включені до 

Національного переліку. Оскільки пільгові рецепти можуть виписуватися 

виключно на лікарські засоби, які включені до Національного переліку, до 

депутатів органів місцевого самоврядування та органів місцевої влади 

надходять численні звернення від громадян, постраждалих внаслідок аварії на 

ЧАЕС, щодо відмови аптечними установами у відпуску їм медикаментів за 

безкоштовними рецептами лікарів у зв’язку із відсутністю їх у Національному 

переліку основних лікарських засобів. З метою зняття, у зв'язку із цим, 

соціальної напруги в районі, області стосовно забезпечення постраждалих від 

Чорнобильської катастрофи громадян ліками за безплатними рецептами лікарів 

та враховуючи, що пільгові рецепти можуть виписуватися на лікарські засоби, 

які включені лише до Національного переліку, просимо посприяти у вирішенні 

питання скасування зазначених змін чи відновлення в інший законний спосіб 

Національного переліку основних лікарських засобів, який діяв до 01.07.2017. 

ВИРІШИЛИ: Погодити дані проекти рішення та звернення, винести їх на 

розгляд 12 сесії районної ради та рекомендувати районній раді підтримати їх. 

Результати голосування: 

«За» - 5  (Гребенюк О.П.,  Нечипорук Л.О.,  Фещук Л.П., Гречко А.К., 

Уницький С.О.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

Засідання комісії оголошено головуючим закритим. 

 

 

Голова  постійної комісії                                                           О.П. Гребенюк 

 

Секретар засідання                                                                      Л.П.Фещук 

 


